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Den 15-01-2024 Journal nr.   Fra Lars Holbøll 
 

Tilstede: Tom Degn, Torben Dengsø, Peter Sørensen, Lea Lander, Line Tangemann, Lisbeth Brinch, 

Kirsten Tjagvad, Bjarne Thorn, Tina Bjerregaard og Lars Holbøll 

Referent: Lars Holbøll 
  

 
 
  

Bruger- Pårørenderådsmøde 

Mandag den 15. januar 2024 

 

Tina blev valgt som ordstyrer.  

Pkt. 1. Godkendelse af referat 

I forbindelse med støtte til vaccine, gør Lars opmærksom på vigtigheden i, at 

borgere og pårørende skal italesætte et støttebehov ved opfølgningsmøder. 

Det har betydning for om støtten kan bevilges.  

Ved sidste møde glemte Torben at fortælle om ULF ferietilbud. Han og Bjarne 

fremlagde nogle tilbud fra ULF. Prismæssigt ligger tidbuddene omkring 11.000 

kr. for en uge med all inclusive på en udenlandsrejse.  

Ferietilbuddene kan findes her: https://www.ulf.dk/ulf-ferie-2/ 

Beboerne er stadig positive for et festarrangement i Bruger- Pårørenderådsregi.  

Med disse kommentarer blev referatet godkendt.  

 

Pkt. 2. Konstituering af rådet.  

https://www.ulf.dk/ulf-ferie-2/
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Oskar blev enstemmigt valgt som formand.  

 

Pkt. 3 – Drøftelse af handicappolitikkens punkt om tilgængelighed i byens rum 

Lars indleder punktet med at fortælle, at han ikke mener at dette punkt har lige 

så stor relevans som det forrige punkt omkring selvbestemmelse. Men han 

ønsker alligevel at punktet skal have en drøftelse, for at sikre at 

problemstillinger og gode idéer kommer på bordet.  

Beboerne fortalte, at de synes at have gode muligheder for at komme på 

toilettet i byens centrum.  

Oskar siger at rent transportmæssigt, er der rigtig gode muligheder rundt om i 

Herlev. 

Trappen fra indkøbscenteret til det store kryds er smal. Hvis man er 

gangbesværet, kan det godt være en prøvelse.  

Der er kommet gode toiletter i centeret. De er rene og pæne. 

Kirsten foreslår at der i skiltningen i kommunen blev indtænkt flere symboler, 

så de borgere som ikke kan læse, lettere kan finde rundt i byen. 

Tom fortæller at han godt kan finde de stoppesteder han skal bruge når han 

skal med bussen.  

Line fortæller at hun har oplevet at skulle gå langt for at komme med 300S.  

 

Pkt. 4 – Beboerne fortæller om de arrangementer som har været hen over 

julen 

Tom fortæller om Tysklandstur hvor Sennepshaven samtidig sagde farvel til 

Brita. Lars kunne fortælle, at Brita startede som pædagog i 1973 og nu ville hun 

gå på pension. Tom synes det var en rigtig god tur til Tyskland hvor de også 

spiste undervejs.  

Line og Lea fortæller om julefrokosten. Det var en god julefrokost – men der 

manglede ris ala mande.  
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Nytårsaften fortæller Tom og Line om. Dronningen kom med en overraskelse – 

hvilket ingen havde regnet med. Der var musikbanko, som var en succes. 

Billeder fra festen kan ses på hjemmeside. Lea fortalte at brugerne skulle 

hjælpe til festen. Det har de ikke gjort før. Der var en kort snak om, at det kun 

er rimeligt at alle festdeltager inkl. brugerne hjælper med det praktiske.  

KIFU – Torben og Lea har været til julebanko i Vordingborggade på Østerbro. 

Det var sjovt.  

 

Pkt. 5.  – Orientering om fremtidige arrangementer 

Tina fortæller om fastelavn. Der er hængt en seddel op i Værestedet og det er 

også at finde på hjemmesiden. Der vil være påskefrokost som sædvanligt 

Skærtorsdag. Der planlægges en Ganløsetur i løbet af foråret. Det melder Lars 

ud om senere.  

 

Pkt. 6. Evt.  

Lars fortæller at i løbet af februar vil der komme nøglebrik til indgangsdøren i 

Peberhaven 29. 

To nye pædagoger starter 1.2.24. Det er Yaacov som starter på 3. sal og Kivi 

som starter i Sennepshaven.   

Der er forslag om en sensommerfest arrangeret af Bruger- pårørenderådet. 

Bjarne siger at der kommer nogle opgaver til festen, og der af den grund skal 

laves et festudvalg. Der er forslag om at låne Hørkær og bestille smørrebrød 

eller anden let anretning. Der var enighed om, at der ikke skal serveres varmt 

mad, da det er for besværligt. Kirsten foreslog at der også skal være dessert. 

Det var der stor tilslutning til.  

Til festudvalget blev følgende valgt: Oskar, Bjarne, Tina, Kirsten, Torben og Tom. 

Bjarne og Tina vil indkalde til et arbejdsmøde. 

Lars undersøger om Hørkær kan lånes den 27. sep.  

Til slut blev der spurgt ind til hvornår IBG skærme kommer i Værestedet. Lars 

fortæller at han forventer at det kommer sidst i marts.  
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Efterskrift.  

Lars har undersøgt om det er muligt at låne Hørkær den 27. september. Det kan 

sagtens lade sig gøre.   

 


